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Пројекат РЕКОМ од самог почетка нема никакве везе са стварношћу и осуђен је на
фијаско, највише због диктаторског понашања директорке Фонда за хуманитарно право
Наташе Кандић, тврди за "Вести" председник Хелсиншког одбора за људска права
Републике Српске Бранко Тодоровић.

  

Он истиче да је реч о мегаломанском покушају да појединци сами себе промовишу и
направе позицију у друштву, без икаквог осећаја за потребе жртава из протеклог рата.

  

- Ту идеју у БиХ није прихватио нико озбиљан ни у једном народу. Уопштено гледано,
сулудо је било покушати да се у исту раван ставе Македонија, Црна Гора и Словенија,
где је број жртава у рату миноран у односу на, рецимо, БиХ, а нарочито је било спорно
што је Кандићева хтела да у ту причу укључи и Косово - каже Тодоровић у интервјуу за
"Вести".

  

Да ли имате информације са колико новца располаже РЕКОМ?

  

- То нико не зна. Кандићева стално говори да се све то може проверити на некаквом веб
сајту, али тих података нигде нема. Она лажно представља да РЕКОМ подржавају на
стотине невладиних организација, што је чиста лаж. Чињеница је да новца има, али у
целој тој причи РЕКОМ ми изгледа као подморница која никад није изашла на површину.
Оно што га тренутно одржава је тај новац, али Кандићева мисли да јој новац даје право
да говори жртвама шта треба да раде.
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Споменули сте да се Наташа Кандић понаша као Стаљин. Зашто тако мислите?

  

- Нисам баш сигуран да сам је тако назвао, али чињеница је да је један од највећих
проблема РЕКОМ-а њена диктатура и жеља да држи све под контролом. Та
организација је требало да има координационо веће које броји 14 чланова, али она је
успела да из тог тела елиминше све оне који су покушали да јој се успротиве. Сад је уз
њу само група полтрона и они који у свему виде задовољење неких личних интереса.
Кандићева све ради сама, како јој је воља, а то нема никакве везе са оним што је
замишљено када је у питању тај пројекат. Запошљавала је кога хоће и давала
појединцима врло велике плате.

  

На шта конкретно мислите?

  

- Пре неколико месеци Кандићева је дала интервју сарајевским "Данима", а недуго након
тога је новинарку са којом је разговарала именовала за члана тог координационог већа,
без икаквог конкурса и консултација са другим члановима.

  

Свог бившег мужа именовала је за директора медијске кампање, такође без конкурса. То
довољно говори.

  

Да ли знате колико је потписа прикупљено за подршку РЕКОМ-у?

  

- То је тек посебна прича. Кандићева је замислила да ће прикупити милион потписа и не
да није успела већ и та прича око 400.000 је лаж. Највећи део тих потписа је
фалсификован јер се прикупљао преко интернета. У БиХ је прикупљено око 14.000,
мада питање је да ли је и тај податак тачан.

  

(Вести)
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